
Les queixes per l'alimentaci� del sociosanitari de Lloret

arriben al Parlament

El grup de Catalunya S� que es Pot ha presentat diverses preguntes al

Govern sobre la situaci� del menjar i les c�rregues de treball del personal

Imatge d«arxiu de l«hospital sociosanitari de Lloret.

El grup parlamentari deCatalunya S� que es Pot

[http://www.diaridegirona.cat/tags/catalunya-si-que-es-pot-per-girona.ht

ml] ha preguntat al Govern de laGeneralitat

[http://www.diaridegirona.cat/tags/generalitat.html] sobre dos

aspectes de l'hospital sociosanitari de Lloret de Mar que estan en

q�esti� per a la formaci�: l'alimentaci� que s'hi d�na i les

condicions laborals del personal. Les preguntes les ha presentat el diputat Marc Vidal. El grup municipal

d'ICV-EUiA de Lloret de Mar ha exposat que en reunions de la comissi� municipal de seguiment de l'hospital

sociosanitari de la localitat han exposat problemes que no han tingut cap resposta Çsatisfact�ria per par t dels

gestors d'aquesta resid�ncia, que no s�n altres que la Corporaci� de Salut del Maresme i la SelvaÈ.

Les preguntes de Vidal exposen que des del 2015 hi ha queixes de diferents usuaris sobre la qualitat, la

presentaci� i la varietat del menjar que se serveix a la resid�ncia. Tamb� recull que des de la renovaci� de gesti�

del centre a l'empresa SERHS Çs'ha produ�t una disminuci� en la qualitat assistencialÈ, a m�s de la relacionada

amb el menjar, Çi un augment de les c�rregues de treball del personalÈ.

En el ple de l'abril passat, el s�ndic del ciutad� de Lloret va exposar

[http://www.diaridegirona.cat/selva/2016/04/06/sindic-denuncia-mala-qualitat-del/776291.html] que de les 77

queixes rebudes del sociosanitari, 14 eren motivades per l'alimentaci�. Segons aquestes den�ncies rebudes pel

s�ndic, el menjar estava mal cuinat, era de baixa qualitat, no hi havia mai fruita natural, les verdures estaven en

mal estat i les sopes eren ins�pides.

La Corporaci� de Salut del Maresme i la Selva, responsable de l'hospital sociosanitari lloretenc, va lamentar les

paraules del s�ndic perqu� Çen cap cas han de servir per posar en dubte la qualitat d'un servei de m�s de 30.000

�pats anualsÈ. Tamb� sostenia que les inspeccions de Sanitat no havien detectat cap irregularitat en el menjar i

que hi ha m�s de mig centenar de dietes.

En tot cas, les respostes i actuacions que la Corporaci� de Salut ha fet sobre aquest assumpte no han satisfet

els ecosocialistes, que han traslladat preguntes al Govern catal� com ara: si �s conscient de les queixes sobre

l'alimentaci� i la den�ncia que en va fer el s�ndic, si �s coneixedor de Çla disminuci� en la qualitat assistencial



rebuda pels usuarisÈ, les accions previstes per recuparar aquesta qualitat assistencial, si Ç�s coneixedor de

l'augment de les c�rregues de treball del personalÈ i qu� pensa fer, el Govern, Çde manera immediata per

resoldre les problem�tiques detectadesÈ.

El descontentament d'ICV-EUiA amb la gesti� que la Corporaci� fa de l'hospital sociosanitari ja es va plasmar en

la moci� que va impulsar el febrer del 2015

[http://www.diaridegirona.cat/selva/2015/02/17/ple-lloret-reclama-unanimitat-gestionar/710531.html]perqu�

l'Ajuntament en recuper�s la gesti�. La proposta va ser aprovada per unanimitat dels grups municipals, que es

van solidaritzar amb els usuaris i familiars i van dedicar elogis als treballadors del centre assistencial.
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